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DAGSORDE� var følgende: 
 

1. Velkommen og valg af dirigent. 

2. Formandens beretning. 

3. Regnskab ved kassereren og fastsættelse af kontingent. 

4. Indkomne forslag: 

”Til brug for grundejerne i ”Grundejerforeningen Stenbækgården af 5. 9. 1972” oprettes en 

telefonliste. 

Listen skal indeholde navn, sommerhusadresse og telefonnummer på hver enkelt grundejer. 

Formålet med telefonlisten er at give mulighed for at kontakte en grundejer, hvis der i eller 

omkring vedkommendes hus opstår en situation, som kræver særlig opmærksomhed.” 

5. Valg af kasserer og sekretær. 

6. Valg af 1 suppleant til bestyrelsen 

7. Valg af revisor 

8. Evt. 

 

Ad1: 

Formanden bød velkommen og glædede sig over den store tilslutning. 

Som dirigent blev Poul Levin valgt, der efter at have konstateret, at indkaldelsen ikke rettidigt var 

kommet ud til alle, forespurgte om der var indsigelse mod, at Generalforsamlingen kunne afholdes. 

Der var ingen indsigelser, hvor efter dirigenter erklærede, at Generalforsamlingen kunne lovligt 

afholdes. 

 

Ad 2: 

Formandens beretning, der medsendes referatet, blev godkendt. 

Der var enkelte spørgsmål vedr. Spildevandsplanen. Direktør for Langelands Forsyningsselskab 

havde meddelt pr. mail til formanden, at selskabet først i 2014 vil starte projekteringsarbejdet, og at 

der først vil ske etablering i 2015. Der var derfor tilslutning til, at vi først tager spørgsmålet op i 

2013, hvor vi vil invitere Direktøren for Forsyningsselskabet og ligeledes vil 2 virksomheder, der 

vil kunne udføre kloakeringsarbejdet blive inviteret bl.a. for at høre om priser for arbejdets 

udførelse, som den enkelte grundejer selv skal betale. 

 

 

Ad 3: 

Kassereren aflagde regnskab for foreningen og for strandsikring . Regnskaberne blev uddelt inden 

gennemgangen og godkendtes. 

Kontingent fortsætter uændret med 700 kr. årligt. 



Da kassereren ikke ønskede at genopstille takkede formanden Kurt Hollegaard Sørensen for det 

store stykke arbejde han igennem 26 år har udført. Der var herefter stående applaus til Kurt (og til 

hustruen Ella for alt det praktiske, som hun også gennem 26 år har gjort for vores forening.) Der 

blev overrakt et gavekort til Bagenkop Kro til kassererparret , som en beskeden erkendtlighed for de 

mange års arbejde i foreningens tjeneste.  

 

Ad 4: 

Det inkomne forslag blev af Jørgen Riberholt og  Hanne Albirk motiveret og forsamlingen bakkede 

op om forslaget, og der blev straks rundsendt en liste, så de tilstedeværende ikke blot kunne skrive 

telefonnummer, men også e-mailadresse ned. Sekretæren vil arbejde med at få listen gjort 

fuldstændig. 

 

Ad 5: 

Som Kasserer blev Birgit Mathiassen, Vildrosevej 2 valgt med applaus. 

Som sekretær blev Preben Frets genvalgt med applaus. 

 

Ad 6: 

Som suppleant blev Hanne Albirk, Dunhammervej 1ligeledes med applaus valgt. 

 

Ad 7: 

a) Problemet med hunde, der ikke er i snor, blev drøftet. Der var enighed om, at hunde skal 

føres i snor, og man bør påtale overfor hundeejeren, hvis hunden ikke er i snor. 

b) Formanden orienterede om, at Grundejerforeningen Klintegården nu har vedtaget også at 

være med, og de to formænd vil foretage det videre nødvendige for gennem Langelands 

Hjertestarter Forening at få en hjertestarter sat op – herunder vælge placering. 

c) Festudvalget påpegede det uhensigtsmæssige i, at indbydelsen til Landliggerfesten ikke 

udsendes tidligere. Det henstilles, at indkaldelse udsendes i god tid. Det fremgår dog af 

vedtægterne, at broindtagning og generalforsamling altid afholdes første lørdag i september. 

Alle kan derfor i god tid planlægge og tilmelde sig festen. 

d) Der blev talt om nødvendigheden i at tegne forsikring  for personer, der kommer til skade 

ved at bruge legepladsen eller ved at benytte badebroen. Bestyrelsen vil se på spørgsmålet 

og få priser for yderligere forsikring frem. 

 

Dirigenten takkede for god ro og orden og erklærede herefter Generalforsamlingen for afsluttet og 

gav ordet til Formanden, der takkede dirigenten for den gode mødeledelse. 

 

 

Anne Gaarde 

Referant 

 

 

 

 

 


